
Referat fra møte i Sandefjord Øst Rotaryklubb  mandag 18.september 2017. 

I presidentens fravær ledet Berit møtet. 

Hun minnet oss om hva Rotary er.   

Rotary  er en  verdensomspennende organisasjon som samler folk med lederegenskaper fra ulike 

yrker,  som ønsker å fremme velferd, høye etiske normer i alle yrker,  og som vil bidra til å bygge 

samhold og fred i verden. 

Berit pekte også på 4-spørsmålsprøven om saker vi tenker, sier og gjør. 

• Er det sant? 

• Er det rettferdig overfor alle det angår? 

• Vil det skape forståelse og bedre vennskap? 

• Vil det være til beste for alle det angår?  

Dagens jubilant var Knut Schou som ble gratulert med dagen og Eva Lill takket samtidig for blomster 

til sin bursdag. 

Kveldens foredragsholder var Tine Kleive Mathisen fra Torp Sandefjord Lufthavn. Hun holdt et meget 

interessant foredrag om utviklingen til lufthavnen og det som foregår der i øyeblikket. 

Eierne på Lufthavnen er nå: 

Vestfold fylkeskommune 43,3 % 

Sandefjord kommune       43,3 % 

Vestfold Flyplass Invest    13,4 % 

Det er investert 1,2 milliarder i tidsperioden 1999-2016 

Det er utbetalt 188 millioner i utbytte. 

Sandefjord Lufthavn AS har 53 årsverk. Flyplassen sysselsetter imidlertid daglig 7-800 mennesker i 

området omkring. 

Nedslagsfeltet er området mellom Asker og Arendal.  

I 1998 hadde flyplassen 400.000 passasjerer i året. I øyeblikket er Torp Norges raskest voksende 

flyplass og vil i år ha nærmere 2 millioner passasjerer. 

Flyplassens store utfordringer i øyeblikket er : 

• Den store utgiftsøkningen til Avinor, som driver luftrommet over Norge. Ca 50 mill. i 2017. 

• Rullebaneprosjektet som man vil bruke ca 250 millioner på i 2017. Dette er den største 

investeringen til flyplassen noensinne. 

Kjell Henry, referent 


